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NIEUWSBRIEF STATENFRACTIE GROENLINKS ZEELAND – MRT. 2017 

 

VERKIEZINGEN: VAN 4 NAAR 14 ZETELS, EEN GRANDIOOS RESULTAAT  

Het hing in de lucht natuurlijk, maar ja peilingen…  Nee, niet de peilingen. De verandering kon je 

deze campagne pas echt proeven in hoe er over GroenLinks werd gesproken. Op straat, bij de 

meetups, in de sociale media en onder de apptivisten, bij de borrel en op de werkvloer.  Het Jesse-

effect? Natuurlijk, the medium is the message. Maar juist die message kwam sterk over het 

voetlicht. Het verbinden van groene en linkse waarden in een ambitieuze én uitvoerbare visie voor 

de toekomst van Nederland. Daar gaat het om, nu in de Tweede Kamer. Volgend jaar voor de 

gemeenteraden en zo door. De beweging voor verandering is gestart. 

Nou gestart.. eerlijk gezegd ontroerde Jesse Klaver tijdens de verkiezingsavond mij nog het meest 

toen hij de ketting reeg van 25 jaar GroenLinks en pauzeerde bij Bram. Dank aan allen die zich de 

afgelopen weken en maanden voor de verandering hebben ingezet! Op zoveel manieren en met een 

grandioos resultaat in alle Zeeuwse gemeenten. En nu door, voor de verandering! 

Bart van Noord, interim-voorzitter 

KABINETSFORMATIE 

GroenLinks Zeeland heeft na het bekend worden van de uitslag van de verkiezingen voor de Tweede 

Kamer bij onze nieuwe Tweede Kamerfractie een aantal specifieke Zeeuwse aangelegenheden en 

kansen onder de aandacht gebracht met het verzoek deze mee te nemen naar de nog te benoemen 

(in)formateur, ongeacht of wij zullen meeregeren of niet.  

Het gaat om: de z.s.m. sluiting van de kerncentrale, DELTA NV/PZEM, meer inzet op biobased en 

circulaire economie, schone energie, energietransitie, duurzame havens en landbouw, eerlijker 

verdeling van middelen (o.a. voor cultuur), betere luchtkwaliteit inclusief aanpak houtrook en 

ontgassen, kustbebouwing, niet meer asfalt maar juist inzetten op meer transport over water, spoor 

en beter OV, de bestrijding van drugs (de criminaliteit, de dumping, maar ook het gebruik en de 

preventie) en de problemen rond Thermphos. Een aantal van deze punten hebben we samen 
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ingebracht met de GroenLinks-fracties van Noord-Brabant en Limburg. Bovendien zijn wij uiteraard 

bereid een en ander nader toe te lichten.  

Deze lijst is in korte tijd ontstaan in samenwerking tussen het bestuur en de provinciale fractie, 

waarvoor dank. 

Gerwi Temmink, fractievoorzitter 

Van alle kanten ontvingen we felicitaties, leuk! Deze is ook voor jullie: 

Hierbij wil ik iedereen van GroenLinks feliciteren met deze grandioze uitslag van de Tweede Kamer 

verkiezingen. 10 zetels winst. Grandioos. Ben wel benieuwd waar deze 10 zetels vandaan komen. 

Komen die van de vele jongeren die op GroenLinks hebben gestemd of komen die van houtrook-

gedupeerden? Ik hoop dat dit duidelijk wordt nadat de partij het stemgedrag heeft geanalyseerd. 

Meeregeren ligt nu open. Wat zou het mooi zijn met Bram van Ojik als minister van I&M. Ik kan me 

geen betere minister op dat ministerie voorstellen. Nu komt de grootste klus voor GroenLinks wat 

betreft de gemeenteraadsverkiezingen van volgend jaar. Daar moeten nu voor elke gemeente 

kandidaten worden gezocht. In elke gemeente dient u nu mee te doen. Meeliften op deze uitslag. 

Ik hoop dat u deze felicitatie overbrengt aan alle leden en medewerkers van GroenLinks. Nogmaals 

van harte gefeliciteerd met deze uitslag.  

Met vriendelijke groeten, M. Lindenbergh – Kamperland 

 

De nummer 18 van de lijst, Niels van den Berge, op campagne in Zeeland. 

Campagneacties gemist? Lees hier terug: 

10 maart: Geslaagde bijeenkomst Energie op vrijdag 

Vrijdagmiddag 10 maart organiseerde GroenLinks Zeeland een inspiratiecollege, met de titel 

"Energie op vrijdag". Diverse sprekers met een goed verhaal, Tweede Kamerlid Liesbeth van 

Tongeren die reageerde en dagvoorzitter Inez Flameling die het gezelschap door de middag gidste. 

De zaal zat barstensvol energie en de aanwezigen gaven elkaar weer nieuwe inspiratie. De middag 
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vloog om en vraagt misschien om een vervolg... We hopen dat dit leidt tot nieuwe energie voor 

stappen op weg naar de energietransitie. Lees meer 

 

en daarna met de Zonnetrein naar de borrel: 

 

11 maart: Kust-meetup en surfclinic met Liesbeth van Tongeren 

Op zaterdag 11 maart verzamelden liefhebbers van de Zeeuwse kust zich op de Brouwersdam voor 

een ‘kust-meetup’: een ontmoeting over het belang van de Zeeuwse kust. Tweede Kamerlid 

Liesbeth van Tongeren ging in gesprek met watersporters, politici, natuurliefhebbers en betrokken 

burgers over plan Brouwerseiland. Iedereen heeft namelijk wel een mening over de kust. GroenLinks 

riep op te laten zien dat je hart hebt voor de Zeeuwse kust, met zijn ongerepte natuur en het 

weidse, open kustlandschap waar het nog stil wordt en donker. 

 

https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/geslaagde-bijeenkomst-energie-op-vrijdag
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De meetup werd afgesloten met een openbare surfclinic. Liesbeth stapte op het surfboard en hees 

behendig het zeil. Zoals omstanders het omschreven: "GroenLinks heeft de wind mee". Conclusie: 

Brouwerseiland moet er niet komen. Lees meer 

ZIN IN GROENLINKS ZEELAND !? 

Goede politici en bestuurders zijn onmisbaar om politieke ideeën en idealen in de praktijk te 

brengen. GroenLinks is daarom altijd op zoek naar getalenteerde en ambitieuze mensen. Dat is 

helemaal het geval nu de gemeenteraadsverkiezingen er aankomen (2018). Wil je misschien verder 

in de politiek? Overweeg je bijvoorbeeld om te solliciteren voor de kandidatenlijst in jouw 

gemeente? Of wil je je inzetten voor de partij, maar weet je nog niet precies waar en hoe? Dan is 

de workshop 'Zin in GroenLinks in Zeeland' iets voor jou! Lees meer 

UIT DE STATENVERGADERING VAN 17 MAART: 

Duurzame ontwikkeling pluimveehouderij: niet met uitbreiding ruimte 

ZLTO en Dierenbescherming vragen om voor het zgn. 'Beter Leven Keurmerk' planologische ruimte te 

bieden. De essentie van dit keurmerk is dat kippen meer ruimte per m2 krijgen en dat er sprake is 

van overdekte vrije uitloop. GS stellen voor dat uitbreiding van de bedrijfsoppervlakte van 5.000m2 

naar 7.500m2 per bedrijf mogelijk moet zijn. GroenLinks vindt dat de beoogde verduurzaming moet 

plaatsvinden binnen de bestaande ruimte, dus door het aantal dieren te verminderen. Het 

provinciaal beleid biedt nl. geen ruimte voor uitbreiding van intensieve veehouderij. Bovendien 

schept dit een precedent. Lees meer 

GERWI'S WEBLOG 

De titels van de blogs van afgelopen periode; veel leesplezier! Bewegingen | Van campagne naar 

champagne? | 't Nieuwe Zeeuwse Praethuys  | Goed bezig! | Praten als (een) Brugman 

 

STATENVRAGEN 

Uitkomsten onderzoek Veiligheidsregio Zeeland  

UCR-ONDERZOEK NAAR DE PERCEPTIE VAN KLIMAATVERANDERING: 

DOE MEE!  

University College Roosevelt wil met een korte enquête onder andere in kaart brengen of inwoners 

van Zeeland klimaatverandering ervaren als een bedreiging en of er verschillen bestaan tussen 

Zeeuwse regio’s in de perceptie van klimaatverandering. De enquête bevat dezelfde vragen als een 

grootschalig internationaal onderzoek dat in 2015 is gepubliceerd in “Nature Climate Change”, 

https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/conclusie-kustontmoeting-groenlinks-brouwerseiland-moet-er-niet-komen
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/zin-groenlinks-zeeland
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/duurzame-ontwikkeling-pluimveehouderij-niet-met-uitbreiding-ruimte
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/blog-gerwi-bewegingen-0
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/blog-gerwi-van-campagne-naar-champagne
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/blog-gerwi-van-campagne-naar-champagne
http://www.zeelandnet.nl/weblog/gerwi/bericht/227612
http://www.zeelandnet.nl/weblog/gerwi/bericht/227566
http://www.zeelandnet.nl/weblog/gerwi/bericht/227523
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/uitkomsten-onderzoek-veiligheidsregio-zeeland
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zodat de Zeeuwse uitkomsten kunnen worden vergeleken met die in andere landen en met het 

Nederlandse gemiddelde. Doe je mee? Het zijn maar een paar vragen, klik hier 

WE BLIJVEN ONS INZETTEN VOOR DE ZEEUWSE KUST 

Op 4 maart deden we mee aan de actie op de Brouwersdam. Ruim 600 kustbeschermers, waaronder 

GroenLinks, vormden een menselijk lint langs de kust. Lees er hier alles over (met filmpje!) 

 

AGENDA 

24 MRT. 09u00 cie. Ruimte | 24 MRT.13u30 cie. Economie | 10 APR. 20u00 Presidium (besloten) | 

13 APR. 18u00 extra cie. Bestuur | 18 APR. 19u45 fractievergadering | 21 APR. 9u30 Provinciale 

Statenvergadering  

UIT HET LAND: KLIMAAT IN HET DEBAT! 

Initiatiefnemers hebben er op social media met #KiesKlimaat hard aan gewerkt om van klimaat een 

volwaardig verkiezingsthema te maken. Daar is wekenlang aan gewerkt, en uiteindelijk gezamenlijk 

een ijzersterke finale gecreëerd. Is het ze gelukt? Ja, het is ze gelukt!! Meerdere partijleiders 

hebben van klimaat een onderwerp gemaakt. Kijk maar, in deze 2-minuten klimaatcompilatie van 

het NOS-slotdebat! Ze vragen zich af: is dat genoeg? Nee, nu begint het pas... lees meer  
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http://www.ucr.nl/klimaat/Pages/default.aspx
https://zeeland.groenlinks.nl/nieuws/ruim-600-kustbeschermers-waaronder-groenlinks-vormen-menselijk-lint-langs-de-kust
https://www.youtube.com/watch?v=OYmqt1wwBb8
https://www.youtube.com/watch?v=OYmqt1wwBb8
https://kiesklimaat.wordpress.com/2017/03/15/verder/
https://twitter.com/GroenLinksZLD
https://www.facebook.com/GroenLinksZeeland
https://www.instagram.com/groenlinkszeeland/
https://zeeland.groenlinks.nl/contact-4

